
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 26. augusta 2016

Prítomní poslanci OZ: Filip Benko, Ľuboš Bobrik, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus (prišiel počas 
rokovania), Ing. Martin Jurčo, Mgr. Iveta Oravcová, Ing. Ján Vrbičan 

Ospravedlnení: Ing. Miroslav Beharka, Dušan Poliak, Ing. Ľudovít Budzák
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal všetkých prítomných 
a konštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov je prítomných 6, takže zasadnutie je v zmysle § 12 
zákona č.369/90 Zb. v znení neskorších zmien a predpisov uznášania schopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie bola starostom obce navrhnutá za predsedu Mgr. Iveta Oravcová, členovia 

Dušana Cibuľová a Ľuboš Bobrik.
Za overovateľov zápisnice starosta určil Ing. Martina Jurču a Ing. Jána Vrbičana, za zapisovateľku 

Annu Račkovú.
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné 
uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Ing. Martin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Anna Račková
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: predseda - Mgr. Iveta Oravcová, členovia -  Ľuboš Bobrik a Dušana 
Cibuľová.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Z a:
Filip Benko, Ľuboš Bobrik, D ušana Cibuľová, Ing. M artin  Jurčo, Mgr. Iveta  

Oravcová, Ing. Ján  Vrbičan 6

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

K bodu 3
Starosta obce predložil návrh programu rokovania, k čomu poslanci prijali nasledovné uznesenie:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 
z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Návrh zmeny rozpočtu obce pre rok 2016.
6. Správa hlavného kontrolóra obce o vykonanej kontrole za I. polrok 2016.
7. Prejednanie zámeru odpredaja pozemku vo vlastníctve obce.
8. Vymenovanie preventívnych protipožiarnych hliadok.
9. Rôzne
10. Diskusia.
11. Záver.



Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: F ilip  Benko, Ľ uboš Bobrik, D ušana Cibuľová, Ing. M artin  Jurčo, M gr. Iveta  
Oravcová, Ing. Ján  Vrbičan 6

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania : N ávrh  bo l p rija tý

K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne 

úlohy.
Ing. Martin Jurčo -  na minulom zasadnutí OZ neboli zodpovedané otázky ohľadom komisie pre 
nezlučiteľnosť funkcií, ktorá nie je vytvorená v súlade so zákonom. Tiež sa pýta ohľadom uznesenia 
vo veci poplatku pre stavebníkov na IBV, ktorým bola schválená cena za pripojenie na inžinierske 
siete, kde starosta na minulom OZ povedal, že sa pripravuje znenie zmluvy a pritom je už vydané 
stavebné povolenie?
starosta obce -  vo veci komisie odpovedal už hlavný kontrolór na minulom zasadnutí OZ, komisia je 
vecou poslancov OZ, nie starostu.

- stavebné povolenie na výstavbu rodinného domu na IBV je v poriadku, stavebník splnil 
všetky podmienky, ktoré boli potrebné k vydaniu povolenia, predložil nájomnú zmluvu s urbárom, 
zmluva na poplatok za inžinierske siete právnik už pripravil, podpíše ju tento existujúci stavebník a do 
budúcnosti sa pri každom ďalšom stavebnom konaní podpíše zmluva.
Ing. Martin Jurčo -  v uznesení sa jasne hovorí o cene za pripojenie, zmluva mala byť podpísaná pred 
vydaním stavebného povolenia, treba to napraviť, aby stavebník mal tieto informácie dopredu.

- najpodstatnejšie uznesenie bolo o odporúčaní pre stavebný úrad na vykonanie 
kontroly v rómskej osade.
Pavel Holbus -  prichádza na rokovanie o 17,30hod.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: Ľuboš Bobrik, D ušana Cibuľová, P avel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, 4
P ro ti: Filip  Benko, Ing. M artin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 3
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l p rija tý

K bodu 5
Návrh k tomuto bodu bol rozoslaný poslancom pri pozvánke a tvorí prílohu zápisnice. 

Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
zmenu rozpočtu č. 3/2016 v zmysle prílohy, ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: Ľuboš Bobrik, D ušana Cibuľová, P avel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, 4
P ro ti: 0
Z d rž a l sa: F ilip  Benko, Ing. M artin Jurčo, Ing. Ján  Vrbičan 3

Výsledok hlasovania: N á vrh  bo l prija tý



K bodu 6
Správa k tomuto bodu bola rozoslaná všetkým poslancom, nakoľko hlavný kontrolór ospravedlnil 

svoju neúčasť na dnešnom rokovaní z vážnych rodinných dôvodov, starosta obce doporučil prejednať 
správu na nasledujúcom OZ.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie a odporúča zaradiť do programu budúceho OZ
Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina za I. polrok 2016.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu; 4
P oslanci: P očet:

Z a:
Filip Benko, Ľuboš Bobrik, D ušana Cibuľová, Pavel H olbus, Ing. M artin Jurčo, Mgr. 

Iveta Oravcová, Ing. Ján  Vrbičan 7

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bol p rija tý

K bodu 7
Návrh k tomuto bodu bol doručený poslancom pri pozvánke. Starosta obce doplnil, že otec 

žiadateľa odpredával časť pozemku pod miestnou komunikáciou obci, už vtedy toto chcel vysporiadať 
zámennou zmluvou, ale aby sa nespájali dve rôzne veci, rieši sa to takouto formou. Podľa návrhu 
geometrického plánu po odpredaji časti pozemku zostáva dostatočne veľká plocha aj na vybudovanie 
chodníka v tejto časti obce.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. konštatuje, že

ide o zámer prevodu pozemkov nízkej výmery za účelom majetkoprávneho usporiadania 
pozemkov, kde je potrebné odpredať pozemok a to parcela č. KN-C 11054/2 (novovytvorená 
parc.č.KN C 11054/10) ostatné plochy o výmere 60 m2, podľa Geometrického plánu 
č.35162431-145/2016 vyhotoveného Jaroslavom Durišom, Lipt. Hrádok, aby sa zabezpečil 
súlad skutkového a právneho stavu. Ide teda o prípad prikúpenia niekoľkých m2 pozemku, 
ktoré je účelné len pre konkrétneho záujemcu a preto nemá zmysel vykonávať prevod 
uvedeného majetku obce dražbou alebo obchodnou verejnou súťažou.
vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti využitia predmetnej nehnuteľnosti jedná sa o prípad 
hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov.

2. schvaľuje
zámer predaja nehnuteľností v katastrálnom území Pribylina a to pozemok pare. č. KN-C 11054/2 
(novovytvorená parc.č.KN C 11054/10) ostatné plochy o výmere 60 m2, podľa Geometrického plánu 
č.35162431-145/2016 vyhotoveného Jaroslavom Durišom, Lipt. Hrádok, Ing. Vladimírovi Klaučovi, 
032 42 Pribylina, Tatranská ulica 489/35 za kúpnu cenu určenú podľa znaleckého posudku. Ide 
o prevod pozemkov v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov a skutočnosti uvedené v bode 1. tohto uznesenia sú prípadom hodným 
osobitného zreteľa.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanc i: Počet:

Z a:
F ilip  Benko, Ľuboš Bobrik, D ušana Cibuľová, P avel H olbus, Ing. M artin  Jurčo, Mgr. 

Iveta Oravcová, Ing. Ján Vrbičan 7

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l p rija tý



K bodu 8
Návrh k tomuto bodu bol doručený poslancom pri pozvánke.

Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje

preventívne protipožiarne hliadky na vykonanie požiarnych preventívnych kontrol podľa zákona 
č.314/2001 Z.z. o ochrane pred požiarmi a Vyhlášky MV SR č. 121/2002 Z.z. o požiarnej 
prevencii v rodinných domoch obce Pribylina v mesiaci október 2016 v zložení:
1.1. Pavel Holbus -  vedúci hliadky 

Jakub Fleischhacker - člen 
Michaela Durianová -  člen 
Ľuboš Bobrik -  člen

1.2. Patrik Balažic -  vedúci hliadky 
Jakub Račko -  člen
Šimona Jančušková -  člen 
Matúš Račko -  člen

1.3. Andrej Fleischhacker -  vedúci hliadky 
Jaroslav Račko -  člen
Martin Fleischhacker -  člen 
Ľubica Betušiaková - člen

Kvórum potrebné na prijatie návrhu; 4
P oslanci: Počet:

Z a: F ilip  Benko, Ľuboš Bobrik, D ušana Cibuľová, Pavel H olbus, Ing. M artin  Jurčo, Mgr. 
Iveta Oravcová, Ing. Ján Vrbičan 7

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

K bodu 9
Starosta obce konštatoval, že k tomuto bodu neboli doručené žiadne podania.
Filip Benko -  z dôvodu negatívnej skúsenosti jeho kamaráta, ktorý nedostal relevantné údaje 
k stavebným pozemkom, pripravil návrh uznesenia, ktorého prijatím by sa zabezpečilo spropagovanie 
možnosti výstavby na IBV pre prípadných záujemcov
starosta obce -  zatiaľ nie je pripravené celé územie, voda a kanál sú vybudované len do polovice, 
vlastník pozemku je jasný, informácie o obsadenosti podá záujemcom predseda urbáru 
Ľuboš Bobrik -  je potrebné najskôr zistiť, ktoré pozemky sú už obsadené a potom pripraviť reklamu 
starosta obce -  teraz sú pozastavené výzvy zo štrukturálnych fondov, pripravujeme žiadosť na 
Environmentálny fond na dobudovanie vodovodu a kanalizácie na IBV, ktorá sa predkladá do 
30.10.2016
Ing. Martin Jurčo -  minule starosta povedal, že sa bude možnosť výstavby na IBV propagovať, zatiaľ 
sa tak nestalo, prosí posielať informácie poslancom o tom, že boli pozastavené výzvy, 
starosta obce -  informačnú tabuľu pripravuje urbár, bude umiestnená na chodbe pred vstupom na 
Obecný úrad. O pozastavení štrukturálnych fondov hovoril na minulom zasadnutí OZ.
Ing. Ján Vrbičan -  návrh uznesenia je daný, budú sa ním propagovať voľné pozemky.
Ing. Martin Jurčo -  informácie o pozastavení fondov žiada posielať oficiálnou cestou.
Pavel Holbus -  koľko má byť celkove pozemkov na IBV a koľko už je obsadených? 
starosta obce -  má tam byť 61 rodinných domov a dva bytové domy, podľa posledných informácií je 
obsadené 20 pozemkov, treba zvážiť spropagovanie možnosti výstavby, inžinierske siete sú 
vybudované len do polovice lokality.
Filip Benko -  spropagovať sa môže len pripravená časť územia
Ing. Ján Vrbičan -  prosí poslancov aby zvážili svoje hlasovanie, čím skôr sa to spropaguje, tým skôr 
sa začne stavať.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:



Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
odporúča starostovi obce
spropagovať informáciu o voľných stavebných pozemkoch na IBV Pribylina, a to konkrétne:
- umiestnenie reklamnej plochy (billboard) v blízkosti cesty druhej triedy 537 na strane odbočky 
k IBV
- vytvorenie samostatnej intemetovej stránky alebo podstránky na oficiálnej intemetovej stránke obce 
s mapou voľných pozemkov obsahujúcej najmä: výmery pozemkov, informácie o cenách za prenájom 
pozemkov, cenách za pripojenie na inžinierske siete a spôsob ako je možné usporiadať vlastnícke 
vzťahy k pozemkom, tak aby záujemca mohol začať stavať.
Termín: do 30.09.2016
Zodpovedný: starosta obce Pribylina Ing. Milan Kohút

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: P očet:

Z a : F ilip  Benko, P avel Holbus, Ing. M artin  Jurčo, Ing. Ján  Vrbičan 4
P ro ti: 0
Z d rž a l sa: Ľuboš Bobrik, D ušana Cibuľová, Mgr. Iveta Oravcová, 3

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

Ing. Martin Jurčo -  podáva návrh na uznesenie, ktorým žiada starostu obce o zasielanie informácií 
poslancom o všetkých aktuálnych projektoch v rámci eurofondov, ktorých žiadateľom je obec. 
starosta obce -  takéto informácie sú verejne prístupné na internete, práve poslanci by mohli byť tými, 
ktorí ho na aktuálne výzvy vhodné pre obec môžu upozorniť.

Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
žiada starostu obce
o informovanie poslancov OZ o všetkých projektoch v rámci eurofondov na roky 2014-2020, ktoré sa 
týkajú marginalizovaných rómskych komunít, kde oprávneným žiadateľom je obec.
Termín: trvalý
Zodpovedný: starosta obce Pribylina Ing. Milan Kohút

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: Filip  Benko, Ing. M artin  Jurčo, Ing. Ján  Vrbičan 3
P ro ti: Ľuboš Bobrik, Pavel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, 3
Z d rž a l sa: D ušana C ibuľová 1

Výsledok hlasovania: N ávrh  n eb o l p rija tý

Ing. Ján Vrbičan -  pripravil návrh na uznesenie, v ktorom žiada starostu obce o plnenie položiek 
rozpočtu
starosta obce -  schválený rozpočet je smerodajný, na rekonštrukciu cesty Na Plavé prebieha výberové 
konanie, je vydané stavebné povolenie, od októbra sa môžu práce realizovať.
Ing. Martin Jurčo -  odmietajú to, aby sa uprednostňovali jedna skupina občanov pred druhými tak, ako 
sa hovorilo na minulom rokovaní OZ, že sa oprava cesty bude realizovať podľa toho, ako bude 
financovaná rekonštrukcia MS, chcú aby sa urobili obidve stavby, v prípade potreby si obec môže 
zobrať aj úver.
starosta obce -  upresnil, že sa vyjadril v tom zmysle, že podľa spôsobu financovania prác na MŠ 
rozhodnú poslanci o tom, čo sa bude robiť, nesúhlasí s tým, aby obec išla do úverového zaťaženia. 
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
žiada starostu obce
o plnenie položiek aktuálneho rozpočtu obce, najmä položiek kapitálové výdavky: Nákup pozemkov 
pre stavebné pozemky 10.000,- Eur, Rekonštrukcia MK vetva -  na Plavé vlastné zdroje 260.000,- Eur. 
Termín: do 30.9.2016



Zodpovedný: starosta obce Pribylina Ing. Milan Kohút

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: Filip Benko, Ing. M artin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 3
P ro ti: Ľuboš Bobrik, Pavel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, 3
Z d rž a l sa: D ušana C ibuľová 1

Výsledok hlasovania: N ávrh  nebo l prija tý

Ing. Ján Vrbičan -  konštatoval, že je zverejnená zmluva o dielo na odkanalizovanie ulice Mateja 
Suňavca, pýta sa, ktorým uznesením dostal starosta mandát na uzavretie takto formulovanej zmluvy? 
starosta obce -  toto nie je v kompetencii OZ, v rozpočte máme túto sumu schválenú, výberové konanie 
robí odborne spôsobilá osoba, zmluva bola uzavretá s vybratým dodávateľom, môže sa prijať 
uznesenie, aby hlavný kontrolór skontroloval tento proces.
Ing. Martin Jurčo -  mal byť pripravený čistý návrh zmluvy s podmienkami, ktoré malo prerokovať OZ 
a takto schválený návrh mal byť podkladom pre výberové konanie.

K bodu 10
V tomto bode vystúpili nasledovní:

Jaroslav Jurík -  chce sa opýtať p. Cibuľovej, prečo nerieši rómsku komunitu, keď to mala vo svojom 
volebnom programe?
Dušana Cibuľová -  preto, lebo jej pán Vrbičan povedal, že jej vykrúti krk, ona si krk vykrútiť nedá 
a z rokovania odchádza.
Dušana Cibuľová -  odchádza z rokovania o 18,20 hod.
starosta obce -  je smutné, že to takto prebieha, zvážme svoj prístup k občanom.
Ing. Martin Jurčo -  p. Cibuľová mala záujem riešiť problémy s Rómami, kolega Vrbičan jej žiadnym 
spôsobom nechcel ublížiť, bola to len žoviálna poznámka, teraz sa to prezentuje ako najhlavnejší 
problém.
starosta obce -  žiada poslancov, aby hlasovali o tom, že p. Jurčovi berie slovo.
Hlasovanie:

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: P avel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, 2
P ro ti: Filip  Benko, Ing. M artin  Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 3
Z d rž a l sa: Ľuboš Bobrik, 1

Výsledok hlasovania: N ávrh  nebo! prija tý

Ing. Martin Jurčo -  boli pripravené rôzne riešenia aj stretnutia, preto ho hnevá, že táto iniciatíva končí, 
ak niekto má kontakty a môže pomôcť obci, nech tak urobí.
Mgr. Iveta Oravcová -  keď sa prvýkrát hovorilo o tom incidente s p. Cibuľovou, vtedy p. Vrbičan 
nepovedal nič a na minulom zasadnutí OZ, keď p. Cibuľová odišla, využili príležitosť a hovorili, že sa 
jednalo len o obyčajný rozhovor a žoviálnu poznámku.
Ľuboš Bobrik -  nakoľko p. Cibuľová nie je prítomná, doporučuje teraz o tomto nehovoriť.
Milan Blška -  na dnešnom rokovaní sa hovorilo o výmene pece v škole, jedná sa o tú pec, ktorej 
výmenu v minulosti on pomáhal vybavovať, tiež pomáhal pri prevode pozemkov z vlastníctva štátu do 
vlastníctva obce.

- požiadal listom o zaradenie do programu rokovania OZ, vo veci, ktorá sa týka 
všetkých občanov, v odpovedi však mu bolo napísané, že program rokovania môžu navrhovať 
poslanci alebo komisie. V jeho susedstve sa predáva rodinný dom, vlastníci ktorého sa navážajú do 
jeho rodiny, že odhovárajú záujemcov, aby tento nekúpili, pričom to nie je pravda. Doteraz sa predaj 
neuskutočnil, žiada poslancov, aby prijali uznesenie, aby nebolo neskoro. V obci sú problémy 
s Rómami, sám mal nepríjemnú skúsenosť pri nedávnej ceste autobusom.
Ing. Martin Jurčo -  oni mali pripravené uznesenie, ktoré by pomohlo riešiť túto problematiku, ale 
nebolo schválené. Je potrebné rozdeliť Rómov na tých, čo chcú robiť a na tých ostatných, treba začať 
s nimi pracovať. Existujú rôzne výzvy pre túto skupinu občanov, ale o nich nevieme.



Ľuboš Bobrik -  odchádza z rokovania o 18,50 hod.
Mgr. Iveta Oravcová -  poslanci v minulom období, z ktorých viacerí boli rodinnými príslušníkmi 
súčasných poslancov v tomto smere nekonali. Treba konkrétne navrhnúť, čo ideme robiť. Ona má 
svoje skúsenosti z práce s touto skupinou ľudí, treba robiť legitímne kroky, mal byť prijatý nový 
stavebný zákon, ale nestalo sa tak.
starosta obce -  treba si riadne naštudovať podmienky pre jednotlivé výzvy, pretože v prípade ich 
realizácie sú tieto prísne kontrolované a ich aj čiastočné nedodržanie má za následok vrátenie 
príspevku v plnej výške.
Miroslav Jurík -  ak je taký starosta, ani v minulosti nemohli poslanci nič urobiť. Z minority sa stáva 
majorita, stávajú sa medzi nimi rôzne potýčky, ľudia majú obavy. On sa pýta, čo urobil starosta 
a súčasní poslanci za dva roky?
Mgr. Iveta Oravcová -  chodí pravidelne okolo rómskej osady, Rómov pozná, nemá problém ísť medzi 
nich aj sama. Na akcii Romodromu v našej obci bola prítomná sama z nerómov, akcia nebola 
dostatočne zverejnená, sľúbili do budúcna nápravu v propagácii.
Ing. Martin Jurčo -  z rozprávania starostu je počuť zastrašovanie, aby sme do takýchto výziev nešli. 
Ak aj komisie alebo poslanci podajú návrhy, je len na starostovi, či sa budú realizovať. V územnom 
pláne je pozemok Pod brehom určený na rómsku osadu. Nebude opakovať svoje návrhy človeku, 
ktorý hovorí, že on zamestnáva Rómov nelegálne.
starosta obce -  sú to populistické reči, v územnom pláne z roku 1996 sa hovorí o likvidácii rómskej 
osady formou rozptýlenia jej obyvateľov do sídla obce, následne v zmene ÚP sa toto ustanovenie 
vypustilo. Netreba vytrhávať veci z kontextu.
Mgr. Iveta Oravcová -  v novinách, ktoré vydávajú niektorí poslanci sú tiež vytrhnuté veci z kontextu, 
kde sa hovorí o počte detí, ktoré sa hlásia do MS, zástupkyňa riaditeľa p. Hricová sa od týchto počtov 
dištancovala. Vie o tom, že sa v MS robí ťažko, verí, že keď sa projekt zrealizuje, podmienky sa 
zlepšia. O nelegálnom zamestnávaní Rómov má informácie priamo od nich.
Ing. Martin Jurčo -  nejedná sa o nelegálne zamestnávanie, ale o výpomoc.

- nehovoril o územnom pláne z roku 1996, ale z roku 2007, kedy sa hranica 
zastavanej časti obce posunula za rómsku osadu.

- počty detí v MŠ sú reálne, najlepšie informácie má starosta obce z matriky .
Mgr. Katarína Jurčová -  počty detí nie sú vymyslené, dôležité je, aby všetci záujemci boli do MŠ 
prijatí. Nemajú zatiaľ žiadne informácie o prevádzke MŠ počas rekonštrukcie.
starosta obce -  v piatok bola podpísaná zmluva, priebieha kontrola výberového konania, o termíne 
nemá žiadne informácie ani on. Dohodol s p.riaditeľkou, že sa vyčlenia dve triedy v budove ZŠ, kde 
bude provizórna prevádzka MŠ počas rekonštrukcie, ako prvé sa prerobia jasle, do ktorých sa deti 
budú môcť presunúť.
Jaroslav Jurík -  nech sa odkúpia staré domy v dedine tak, ako to robia inde. P. Beharka otvára kanál 
na ceste, do ktorého môžu spadnúť malé deti. Čo sa bude robiť so splaškami, ak p. Vandriak nepustí 
splašky cez kanalizáciu po jeho pozemku? Pribylinskí Rómovia chodia robiť do Lipt. Hrádku, tak 
prečo tu pre nich neurobíme obecnú firmu?
starosta obce -  otváranie kanálu sa riešilo tak, že sa vypracoval projekt, urobilo sa vodoprávne konanie 
a práve človek, ktorý požiadal obec aby tento probléme riešila, teraz hovorí, že s tým nesúhlasí. 
Výpust môže byť len na najnižšom mieste, teraz vlastník pozemku nesúhlasí.

- on nikdy nehovoril, že je proti obecnej firme za podmienky, že chce vedieť, kto ju 
bude viesť, aký má plán a kedy sa poskytnuté peniaze vrátia do rozpočtu obce. Ak si niekto chce 
zriadiť takúto firmu, môže tak urobiť. Zamestnanci v tejto firme by museli robiť na zmluvu, stratili by 
rôzne prídavky a podpory.
Ing. Ján Vrbičan -  navrhuje prijať k obecnej firme uznesenie.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
žiada Obecný úrad v Pribyline
aby zabezpečil stretnutie poslancov OZ v Pribyline so starostom obce Spišský Hrhov Dr. Ledeckým 
v obci Spišský Hrhov.
Termín: do 30.9.2016 
Zodpovedný: Obecný úrad v Pribylina



Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
P oslanc i: Počet:

Z a:
F ilip  Benko, Pavel Holbus, Ing. M artin  Jurčo, Mgr. Iveta Oravcová, Ing. Ján  
Vrbičan 5

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bol p rija tý

Miroslav Jurík — obecná firma nie je len o Rómoch, ale o motivácii, obec z toho len prosperuje. Prečo 
Dúbrava buduje v obci s vlastnými občanmi? Ak máme územný plán, ktorý nevyhovuje, treba ho 
zmeniť.
starosta obce -  obecnú firmu nemusí viesť len starosta, má také isté výhody, aj keď ju vedie niekto 
iný, kto je za ňu zodpovedný. Ak sa v obci niečo rieši, musí byť výberové konanie.
Ing. Matej Chlebový -  on ako občan nemá žiadne výhody z toho, že starosta vedie camping. Čo bude 
robiť starosta s tým, aby sa občan nemusel báť, že keď sedí na vlastnom dvore, aby nebol ohrozovaný 
a nemusel sa báť o vlastnú bezpečnosť? Rómovia vnikli na cudzie pozemky, on aj jeho susedia volali 
políciu a očakáva, že sa s tým bude niečo robiť.
starosta obce -  o tomto incidente má len informácie, nebol pri tom osobne. Občan keď vidí, že sa 
porušuje zákon, má to nahlásiť orgánom činným v trestnom konaní. On vie, aké má právomoci 
starosta v tomto smere, nemôže ísť mimo zákon.
Pavel Holbus -  v tom čase nebol doma, tiež sa dozvedel o incidente až neskôr, bol by to riešil 
osobne.
Ing. Martin Jurčo -  p. Vandriak písal upozornenie na otvorený poklop, ale nebola to žiadosť o riešenie 
kanalizácie, ktorá tam nie je ukončená. Ing. Beharka otvára šachtový poklop, aby tam išla dažďová 
voda, ktorá preniká z pozemku p. Vandriaka na jeho pozemok. Otvorený poklop je nebezpečný, 
starosta informoval o tejto záležitosti úplne inak, ako bola podaná.
starosta obce -  ak steká voda z pozemku p. Vandriaka na pozemok p. Beharku, ako by sa to malo 
riešiť?
starosta obce - požiadal poslancov, aby hlasovali o ukončení diskusie.
Hlasovanie:

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
P oslanci: Počet:

Z a: Pavel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, 2
P ro ti: 0
Z d rž a l sa: Filip  Benko, Ing. M artin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 3

Výsledok hlasovania: N ávrh  n eb o l prija tý

Pavel Holbus -  odchádza z rokovania o 19,50 hod. 
starosta obce - konštatoval, že počet prítomných poslancov je 
schopné. Poďakoval všetkým za účasť a rokovanie ukončil. 
Zasadnutie bolo ukončené o 19,55 hod.

Zapísala: Overovatelia:
Anna Račková Ing. Martin Jurčo

Ing. Ján Vrbičan

4, týmto rokovanie nie je uznášania


